

Title (en)

Cistern for a toilet and method for actuation of such a cistern

Title (de)

Spülkasten für eine Klosettanlage sowie Verfahren zur Betätigung eines solchen Spülkastens

Title (fr)

Réservoir de chasse pour toilettes et méthode pour actionner un tel réservoir

Publication

EP 1156166 A2 20011121 (DE)

Application

EP 01810490 A 20010517

Priority

CH 10012000 A 20000518

Abstract (en)

The flush cistern has a cistern body (2) for storing the water (3) for flushing. It also has a fill valve (17) for filling the cistern with water. An outlet valve (15) is provided through which the water is dispensed into the toilet. An actuator (5) triggers a flush. A control device (8) controls the flush and filling processes. Means (9,20,25,31,33) are provided for electronically detecting how full the cistern is. The level of water in the cistern is continually detected during the flushing process and the filling process.

Abstract (de)

Der Spülkasten weist einen Kastenkörper (2) zum Speichern von Spülwasser (3), ein Füllventil (17) zum Füllen des Spülkastens (2) mit Spülwasser (3), ein Ablaufventil (15), eine Betätigungsvorrichtung (5) zur Auslösung einer Spülung, eine Steuervorrichtung (8) zur Steuerung des Spül- und Füllvorganges und Mittel (9, 20, 25, 31, 33) zur elektronischen Erfassung des Füllzustandes des Kastenkörpers (2) auf. Die Mittel (9, 20, 25, 31, 33) zur Erfassung des Füllzustandes sind so ausgebildet, dass sie den Füllzustand (A, B) des Kastenkörpers (2) während des Spülvorganges und des Füllvorganges stufenlos erfassen. <IMAGE>

IPC 1-7

E03D 5/10; E03D 1/14

IPC 8 full level

E03D 1/14 (2006.01); E03D 5/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03D 1/142 (2013.01); E03D 5/10 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 3640216 A1 19880526 - SCHWAB SANITAER PLASTIC GMBH [DE]
- US 5036553 A 19910806 - SANDERSON DILWORTH D [US]

Cited by

DE10330324A1; EP1426502A3; DE10330331A1; EP1602788A1; CN111527271A; EP3732337A4; EP2210988A3; WO2004025039A3; WO2019239370A1; EP4083339A1; IT202100011069A1; US7653951B2; US8566971B2; US9045888B2; EP3138970A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1156166 A2 20011121; EP 1156166 A3 20030212; EP 1156166 B1 20060104; AT 4952 U1 20020125; AT E315139 T1 20060215; DE 20104033 U1 20010621; DE 50108609 D1 20060330

DOCDB simple family (application)

EP 01810490 A 20010517; AT 01810490 T 20010517; AT 2552001 U 20010403; DE 20104033 U 20010308; DE 50108609 T 20010517